
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Mudroňova 83, 811 03 Bratislava zo dňa 13.10.2022 

 
Program zasadnutia:   

1. Otvorenie  
2. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy Mudroňova 

83  v Bratislave za školský rok 2021/2022. Správa o výsledkoch hospodárenia školy.  
3. Informáciu o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu v školskom roku 2022/2023 – Plán práce školy.  
4. Aktualizácia školského vzdelávacieho programu 
5. Rôzne 
6. Diskusia      

 
K bodu 1 
Predseda rady školy otvoril zasadnutie, na základe prezenčnej listiny skonštatoval uznášania schopnosť Rady školy 
a dal hlasovať o programe zasadnutia. 
 
Výsledok hlasovania o programe zasadnutia Rady školy dňa 13.10.2022 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 2 
Riaditeľ školy prezentoval dokument „Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej 
školy Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2021/2022“ a dokument „Správa o výsledkoch hospodárenia školy“. 
Prítomní sa oboznámili s obsahom dokumentov, pán riaditeľ zodpovedal niektoré otázky ku konkrétnym bodom 
dokumentov. Prítomní následne hlasovali o vzatí obidvoch Správ na vedomie. 
 
Výsledok hlasovania o vzatí na vedomie dokumentov „Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej 
činnosti Základnej školy Mudroňova 83 v Bratislave za školský rok 2021/2022“ a „Správa o výsledkoch hospodárenia 
školy“. 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 3 
Riaditeľ školy prezentoval dokument „Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 
výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2022/2023 – Plán práce“. Prítomní sa oboznámili s obsahom Plánu 
práce, pán riaditeľ zodpovedal niektoré otázky ku konkrétnym bodom. Prítomní následne hlasovali o vzatí Plánu práce 
na vedomie. 
 
Výsledok hlasovania o vzatí na vedomie dokumentu „Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-
technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu v školskom roku 2022/2023 – Plán práce“. 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu 4 
Riaditeľ školy prezentoval dokument „Aktualizácia školského vzdelávacieho programu - ŠVP“. Prítomní sa oboznámili 
s obsahom dokumentu a pán riaditeľ zodpovedal niektoré otázky ku konkrétnym bodom. Prítomní následne hlasovali 
o vzatí ŠVP na vedomie. 
 
Výsledok hlasovania o vzatí na vedomie dokumentu „ŠVP“. 
Za:  9 
Proti:  0 
Zdržalo sa: 0 
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1. Diskutovala sa otázka energii (elektrina, teplo), montáž FVE panelov, zazmluvnenie dodávky elektrickej energie 

a tepla. V súvislosti s projektom FVE, predseda RŠ bude komunikovať s p.  Fábrym (SPP) a p. Kamenistým (Staré 

mesto) a zistí aktuálny stav projektu. Všetci zúčastnení sú jednoznačne za dokončenie projektu v zmysle 

ponuky. Alternatívne sa zdá byť schodná cesta po úprave legislatívy (do konca roka 2022), kde nebude 

povinnosť získať súhlasné stanovisko distribučnej spoločnosti k inštalácii do 100kWp.  

Pán riaditeľ informoval o zazmluvnení dodávok elektrickej energie na 3 roky od dodávateľa SPP za cenu cca 

125 €/MWh, čo je v dnešnom stave priaznivá cena.  

Dodávka tepla je zazmluvnená koncesionárskou zmluvou na 10 rokov, dodávateľ však chce otvoriť podmienky 

zmluvy, nakoľko sa pre neho v súčasnej situácii stali neprijateľné.  

2. Ako sa integrovali ukrajinské deti vo vzdelávacom programe? Integrácia dopadla pomerne dobre, sú aj dobrí 

aj horší žiaci. Škola má záujem komunikovať s rodičmi ukrajinských žiakov a zorganizovala preto dňa 

10.10.2022 rodičovské združenie s cieľom výmeny informácii. 

3. Aké sú možnosti nadstavby, resp. dobudovania troch odborných učební? Treba mať stavebné povolenie aj na 

nadstavbu aj na kontajnery.  Zriaďovateľ odporúča podať opakovanú žiadosť na investičné oddelenie na 

zameranie skutkového stavu a výpočet statiky (p.Vrábel preverí stav už dávnejšie podanej žiadosti u p. 

Kamenistého). Tento projekt nadstavby/dostavby by sme radi naviazali na dotáciu z plánu obnovy. 

4. Nie je vôľa otvoriť celoplošne školské dvory? Skôr nie, riaditelia nie sú s tým stotožnení. Zriaďovateľ otvorí 

diskusiu s poslancami o plošnom využívaní školských dvorov, o možnosti zriadiť funkciu správcu a financovaní 

tejto pozície. Za takýchto okolností súhlasí s oficiálnym sprístupnením školského dvora aj naša škola. 

5. Parkovanie bicyklov – projekt prístrešku sa nezrealizoval (výzva ministra poľnohospodárstva), stojany osadí 

škola na ploche pri vstupe do školy. Ako podklad sa využijú zostávajúce kocky zámkovej dlažby z rekonštrukcie 

chodníka. 

6. Preveriť možnosť inštalácie retardérov na hlavnej ceste (p. Bútora). Preveriť systém regulovaného parkovania. 

Prílohy: 
Prezenčná listina 
Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Základnej školy Mudroňova 83 v Bratislave za 
školský rok 2021/2022 a Správa o výsledkoch hospodárenia školy 
Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno-vzdelávacieho procesu 
v školskom roku 2022/2023 – Plán práce 
Aktualizácia školského vzdelávacieho programu - ŠVP 
 
 
Zápisnicu vyhotovil: ........................................................  ............................................. 
 
 
 
Zápisnicu overil: ........................................................  ............................................. 

          predseda rady školy          podpis  
 
 
V Bratislave dňa.................................. 
 
 
 
 
 
 
 
Za zriaďovateľa: ...................................        odtlačok pečiatky       ............................................ 
                                podpis  
 
V Bratislave dňa.......................... 


